
آرمان ملی: عملکرد شهریاری عضو هیات مدیره باشگاه 
کنش پیشکسوتان این باشگاه  استقلال در این فصل با وا

همراه شده است. 
روشن

حسن روشن در گفت وگو با تسنیم، درباره شکست سنگین 
استقلال برابر ذوب آهن اظهار داشت: وقتی یک خرابی 
بزرگ به بار می آید می توان امیدوار بود که همه چیز درست 
شود، ولی نه به این شکلی که در استقلال شاهدش هستیم. 
استقلال بازیچه دست یکسری افراد شده است که هواداران 
هم برای شان مهم نیستند و تصمیمات هم به صورت شخصی 
کنش به اینکه احمد شهریاری پیش  گرفته می شود. وی در وا
از پایان دیدار استقلال - ذوب آهن ورزشگاه شهر قدس را 
ترک کرده است، گفت: من یکی دو بار با ایشان جلسه داشتم 
کید کردم که استقلال با صباباتری فرق دارد و اینجا باید به  و تأ
میلیون ها هوادار جواب پس بدهند. متأسفانه تصمیمات 
در استقلال توسط شهریاری آنهم به صورت شخصی گرفته 
می شود و سمیعی هم کاره ای نیست. »وقتی یک کمیته فنی 
در باشگاه نباشد نتیجه اش همین می شود.«، پیشکسوت 
باشگاه استقلال با بیان این جمله یادآور شد: کمیته فنی 
کمکی برای استقلال باشد و مالکان  می تواند یک بازوی 
باشگاه با بهره گیری از راهنمایی های کمیته فنی تصمیماتی 
موسیمانه  پیتسو  انتخاب  درباره  روشن  بگیرند.  درست 
به عنوان سرمربی جدید استقلال، تصریح کرد: من هم این 
خبر را شنیدم. فوتبال آفریقای جنوبی چه جایگاهی در دنیا 
دارد که ما از این کشور برای استقلال مربی آوردیم؟ بعد از 
مدتی کوتاه این مربی هم از کنار استقلال معروف می شود 
گر و  و به تیم دیگری می رود. فوتبال کشور ما از لحاظ تماشا
علاقه مندان به فوتبال، در دنیای فوتبال بزرگ و بااهمیت 
گزینه های بهتر برود،  است و استقلال می توانست دنبال 
گر یک مربی خوب باشد بیکار نمی ماند. من  هر چند که ا
معتقدم این مربی انتخاب خوبی برای استقلال نبود. وی 
راجع به محرومیت سیدحسین حسینی با نظر مدیریت 
باشگاه استقلال و غیبت این بازیکن در بازی آخر اظهار 
داشت: باشگاه استقلال از این تصمیم استفاده اش را برد! 

وقتی شخص تصمیم بگیرد همین می شود. 
جباری

کنش به وضعیت این  پیشکسوت باشگاه استقلال در وا
کنون همه چیز به هم ریخته است و کمر به نابودی  تیم گفت: ا
استقلال بسته اند. یک مدیر را گذاشته اند و فکر می کنند که 
چون در صبا باتری بوده اینجا هم می تواند باشد. متاسفانه 
استقلال را دارند نابود می کنند. علی جباری، پیشکسوت 
باشگاه استقلال در گفت وگو با ایسنا درباره شکست این تیم در 
گر در گذشته اتفاق افتاده  خانه گفت: اصلا سابقه نداشته و ا
بود تکرار نشده بود. مدیریت باشگاه و هلدینگ ضعیف عمل 
می کنند و آقای شهریاری )رئیس هیات مدیره( فکر می کند 
چون در صبا باتری بوده اینجا همه کاره است. او خیلی غد و پر 
مدعا است. استقلال را دارند نابود می کنند. او درباره وضعیت 
کنون همه چیز به هم ریخته  باشگاه استقلال اظهار کرد: ا
است و کمر به نابودی استقلال بسته اند. قبلا هم با مدیرانی 
که معرفی می کردند، تیم هیات مدیره نداشت و مدیرعامل 

انتخاب می کردند. هلدینگ پنج شرکت دارد که این ها دوست 
ندارند تیمداری کنند ولی پرسپولیس را به بانک ها داده اند که 
خوب کار می کنند و آن ها را تغذیه می کند، اما در استقلال یک 
مدیر گذاشته اند و فکر می کنند که چون در صبا باتری بوده 
اینجا هم می تواند باشد. متاسفانه استقلال را دارند نابود 
می کنند. پیشکسوت باشگاه استقلال در ارزیابی از وضعیت 
کادمی افتضاح است و حرف  کادمی این تیم گفت: شرایط آ آ
آن را هم نمی شود زد. قبل از این خوب کار می کردند. علی 
جباری درباره معرفی مربی جدید استقلال بیان کرد: من او 
کنون در دنیا مربی  )موسیمانه( را نمی شناسم، مگر آفریقا تا
داشته است؟ من که چیزی نشنیده ام. در قهوه خانه نشستند 
و با او قرارداد بستند. هر کسی را که آوردند متاسفانه بیکار 
بوده است. آن کسی هم که خوب بوده، نگذاشتند تا کار کند. 

اینجوری که نمی شود تیم درست کرد. 
نوری 

نمایش  از  گفت:  استقلال  فوتبال  تیم  پیشین  مدافع 
بازیکنان استقلال در دیدار برابر ذوب آهن اصفهان خجالت 
کشیدم و عرق شرم ریختم. محمد نوری در گفت وگو با تسنیم، 
درباره شکست 3 بر صفر استقلال مقابل ذوب آهن اصفهان 
در هفته هشتم لیگ برتر اظهار داشت: شاهد بازی بدون 
تعصب از بازیکنان بودیم. بازیکن 30 میلیارد تومان پول 
می گیرد ولی ارزشی برای پیراهن استقلال قائل نیست. وقتی 
بازی را می دیدم پیش خودم گفتم  ای کاش با این سن و سال 
به زمین می رفتم تا تیمم این مدلی گلی نخورد. نمی دانم چرا 
بازیکنان بی تعصب بازی می کردند. وی افزود: این همه گفتیم 
مربی ایرانی به درد استقلال نمی خورد، اما گوش شنوایی 
وجود نداشت. برخی از خودی ها که سهم خواه هستند با 
آمدن سرمربی  مدنظرشان دنبال منافع هستند تا صاحب 
پست و مقام شوند. آنقدری که از خودی ها می خوریم، از 
دشمنان نمی خوریم. خدا را شکر که پس از شکست برابر 

ذوب آهن، سرمربی خارجی انتخاب شد. مدافع پیشین 
گردان سهراب بختیاری زاده  استقلال با انتقاد از نمایش شا
برابر ذوب آهن تصریح کرد: بازی استقلال فاجعه آمیز و دفاع 
مثل پنیر سوئیسی بود. مجید علیاری آنقدر از مدافعان 
کنم به زودی لژیونر شود! من  که فکر  کرد  استقلال عبور 
جای بازیکنان استقلال خجالت کشیدم و عرق شرم ریختم. 
پیراهن استقلال برای برخی از بازیکنان گشاد است. صحبتی 
درباره مسائل فنی ندارم چون بازی بار فنی نداشت. نوری در 
خصوص شعارهای هواداران استقلال علیه احمد شهریاری، 
رئیس هیات مدیره و فرشید سمیعی، مدیرعامل باشگاه گفت: 
هواداران صاحبان اصلی استقلال هستند چون آنها هستند 
که جان شان را به خاطر تیم از دست می دهند. آقایان باید 
به خواسته هوادار احترام بگذارند. هوادار که دشمن تیمش 
نیست. با شکست برابر ذوب آهن نشان دادیم نیاز به کار کردن 
بیشتری داریم. نفرات خوبی داریم ولی نمی دانم چرا سهراب 
کتیک در استقلال  بختیاری زاده هیچ برنامه ای برای تغییر تا
نداشت. وی ادامه داد: شب گذشته بازی فراموش نشدنی 
ل شان  برای استقلال بود چون هواداران با اشک به مناز
رفتند. امیدوارم برای سرمربی جدید کَلکی درست نکنند و 
اجازه دهند کارشان را انجام دهد. عواملی هستند که دوست 
ندارند استقلال نتیجه بگیرد. به عنوان پیشکسوت و هوادار 
استقلال باید از روز اول از سرمربی خارجی حمایت کنیم و از 
گر استقلال را دوست  روز اول شمشیر را برای او از رو نبندیم. ا
داشته باشیم باید از سرمربی جدید حمایت کنیم. بازیکن 
پیشین استقلال درباره کنار گذاشتن سیدحسین حسینی 
از جمع آبی پوشان گفت: بارها از حسینی حمایت کرده ام، او 
گر انتقادی دارد باید درون خانواده حل  بچه خوبی است، اما ا
شود. خیلی ها دنبال تحریک بازیکن، مربی و هوادار هستند 
تا علیه باشگاه صحبت کنند. ان شاءا... حسینی بازگردد و بار 

دیگر روزهای خوب را در استقلال تکرار کند. 
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حاشیه های مدیریتی باشگاه پایتخت 

تصمیمات شخصی شهریاری در استقلال؟!

هافبک اینتر 
 اولویت نخست لیورپول 

پنجره نقل وانتقالات تابستانی برای قرمزها 
ناامیدکننده بود و این تیم نتوانست مارتین 
زوبیمندی، ستاره رئال سوسیداد و اسپانیا را 
به خدمت بگیرد. زوبیمندی بند آزادسازی ۵۱ 
میلیون پوندی در قراردادش داشت و در نهایت 
تصمیم گرفت به باشگاه دوران کودکی اش وفادار 
بماند. لیورپول تصمیم به خرید بازیکن دیگری 
گرفت و فدریکو کیه زا، ملی پوش ایتالیایی را از 
یوونتوس جذب کرد. این تیم همچنین با گیورگی 
مامارداشویلی، دروازه بان والنسیا که سال آینده 
انتقالش به آنفیلد رسمی می شود، به توافق 
رسید. به نوشته روزنامه انگلیسی دیلی میل، با 
وجود خرید کیه زا انتظار می رود لیورپول در ژانویه 
یا سال آینده برای جذب یک هافبک جدید 
اقدام کند. آنها این بار می خواهند نیکولو بارلا، 

ستاره اینتر، را به خدمت بگیرند. 

ویژه

تمرینات اینتر برای بازی حساس 
مقابل رم از سر گرفته شد. تمرینی 
کتبر. اینتر  پرنشاط بعد از فیفا دی ا
گرام تصاویری  در صفحه اینستا
از تمرین پیش از این مسابقه 
حساس را منتشر کرد که یکی از آنها 
مربوط به مهدی طارمی، ستاره 

ملی پوشان کشورمان، است.

فرهاد مجیدی در سال های 
اخیر و بعد از انتصاب هر یک از 
که حتی  ل  بیان استقلا سرمر
شاید رابطه چندان خوبی نیز با 
برخی شان نداشته، به آنها بابت 
حضور در این باشگاه تبریک 
گفت و این روال در مورد پیتسو 
موسیمانه نیز صادق بوده است.

که پیش از فیفا  استون ویلا 
دی دو نتیجه  خوب به دست 
خود  خانه  در  و  بود  آورده 
منچستریونایتد را متوقف کرده 
بود دیروز  در خانه فولام به 
مصاف این تیم رفت.   دیبو مارتینز 
با مهار استثنایی یک پنالتی بار 
دیگر برای استون ویلا  درخشید.  

ت
شــ

س نو
عک

        مهار   تمرین تبریک

گفتوگو

محمد ترکاشوند سرمربی تیم والیبال سایپا 
کارشناس این رشته در خصوص وضعیت  و 

خودروسازان صحبت کرد. 
    درباره شکست دور از انتظار تیم والیبال 
سایپا مقابل مس رفسنجان قعر جدولی چه 

نظری دارید؟
 زمانی که یک بازی در والیبال به ست پنجم 
کشیده می شود، نشان از زیبایی و هیجان بالا 
کتیکی  در آن دیدار است. دو تیم والیبال فنی و تا
به نمایش گذاشتند و باید به تیم مس رفسنجان 
که عملکرد بسیار متفاوتی نسبت به ۲ بازی 
قبلی که شکست خورده بود، ارائه کرد تبریک 
بگویم. بازیکنان مس سرویس های هدف دار 
خوبی زدند و در تنوع حملات در خط حمله 
بسیار خوب عمل کردند. با اینکه در ۲ بازی 
قبلی عملکرد خیلی خوبی در دفاع روی تور 
داشتیم، اما در بازی با مس رفسنجان عملکرد 
کتور داشتیم. در مجموع این  ضعیفی در این فا
هفته نتوانسته بودیم تمرینات خوبی پشت سر 
بگذرانیم و هرچند نمی خواهم بهانه ای برای 
این باخت بیاورم، اما ۲- 3 بازیکن اصلی و 
باتجربه  همان را به دلیل بیماری در تمرینات 
نداشتیم و حتی قرار نبود به این بازیکنان 
بازی بدهیم، ولی مجبور شدیم به خاطر چند 
بازیکن مصدوم به آن ها بازی بدهیم. هر 3 بازی 
قبلی مان به ست پنجم کشیده شده و همین 
موضوع فشار زیادی به بازیکنان در شروع لیگ 
می آورد، زیرا هم  تمریناتمان دیر شروع شد و 
هم بازی های تدارکاتی مناسبی در پیش فصل 
نداشتیم. امیدوارم به یک ریکاوری ذهنی و 

بدنی خوب آماده بازی روز یکشنبه شویم. 
   عدم استفاده از ویدئوچک را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 همان گونه که اشتباه برای بازیکن و مربی 
یک امر طبیعی است، ممکن است داوران هم 
در برخی صحنه ها دچار اشتباه شوند. قطعاً 
وجود ویدئوچک قوت قلبی به داوران است 
و از سوی دیگر از تنش میان تیم ها جلوگیری 
می کند. داوری بازی ما بسیار خوب بود هرچند 
امیدوارم تمام بازی ها همانند لیگ های خوب 

دنیا با ویدئوچک برگزار شود. 
   نظر شما درباره برگزاری لیگ  با ۱۳ تیم 

چیست؟
 قطعاً برگزاری لیگ با تعداد تیم های زوج 
بسیار بهتر از برگزاری آن با ۱3 تیم است. نباید 
برگزاری لیگ با ۱3 تیم را به گردن فدراسیون 
که برخی تیم ها به دلیل بدهی کنار  انداخت، چرا
رفتند و برخی دیگر هم تمایلی برای تیمداری 
نداشتند و همین باعث شد تا در نهایت لیگ با 

۱3 تیم برگزار شود. 

ترکاشوند:
نباید برگزاری لیگ 

والیبال با ۱۳ تیم را به گردن 
فدراسیون انداخت

 :NBA فوق ستاره
 ما نسل طلایی آلمان هستیم 

ایسنا: تیم ملی بسکتبال آلمان با هدایت 
کسب  به  موفق  آمریکایی،  هربرت  گوردون 
عنوان قهرمانی جام جهانی ۲0۲3 در مانیل 
شد، اما پس از آن با هدایت این سرمربی در 
۲0۲۴ پاریس نتوانست  رقابت های المپیک 
که این موضوع نسل  روی سکو قرار بگیرد 
کنون ژرمن ها  طلایی آلمان را زیر سوال برد. ا
با الکس مومبره اسپانیایی به عنوان سرمربی 
قرارداد همکاری امضا کرده اند و همین موضوع 
و  ستاره  فوق   ، شرودر دنیس  تا  شد  باعث 
آلمان نسبت به  کاپیتان تیم ملی بسکتبال 
 MVP .کنش نشان دهد وضعیت ژرمن ها وا
 ۲0۲3 جام جهانی  بازیکن(  )ارزشمندترین 
تیم ملی  طلایی  نسل  ما  من  نظر  به  گفت: 
بسکتبال آلمان هستیم و بسیار زود است که 
گر ظرفیت بازی کردن تا ۴0  ناامید شویم. من ا
سالگی را داشته باشم، سایر نفرات تیم ما هم 
می توانند تا 3۷ - 3۸ سالگی بازی کنند و آن ها 
ستاره هستند. من عاشق این نفرات هستم. 
ستاره تیم بروکلین نتس در NBA ادامه داد: 
تیم ما در المپیک غافلگیر شد و باخت به 
فرانسه ما را به بازی رده بندی برد و با روحیه ای 
ضعیف برابر صربستان حاضر شدیم که به آن ها 
هم باختیم و عنوان چهارمی را کسب کردیم که 

خوب نبود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: با اعلام کمیته انضباطی، علیرضا بیرانوند به دلیل 
ادعای دادن رشوه به اعضای هیات مدیره پرسپولیس به 
پرداخت ۲ میلیارد تومان جریمه نقدی و یک جلسه محرومیت 
محکوم شد. کمیته انضابطی فدراسیون فوتبال رای مربوط به 
کتور در رابطه با رشوه  ادعای علیرضا بیرانوند، دروازه بان ترا
۵ میلیارد تومانی به هیات مدیره باشگاه پرسپولیس را صادر 
کمیته انضباطی، اظهارات بیرانوند نشر  کرد. براساس رای 
کاذیب تلقی شده و به پرداخت ۲ میلیارد تومان و یک جلسه  ا
محرومیت محکوم شد. طبق رای صادره، ادامه فعالیت این 
بازیکن منوط به به پرداخت جریمه ۲ میلیاردی ظرف مدت 
یک هفته از تاریخ قطعیت دادنامه است. همچنین در صورت 
آینده، محرومیت یک  عذرخواهی بیرانوند طی یک هفته 

جلسه ای او به حالت تعلیقی در خواهد آمد. 

بیــنالمــلل
گردانش در چارچوب هفته دهم     هانسی فلیک که شا
لیگای اسپانیا پذیرای سویا خواهند بود، پیش از این  لا
دیدار درباره وضعیت هافبک هلندی اش که پس از چند 
کنون به شرایط  ماه دوری از میادین به خاطر مصدومیت ا
بازی رسیده، گفت: در فکر این هستم که فردا فرنکی دیونگ 
را از ترکیب اصلی به میدان بفرستم، چون او آماده است اما 
خواهیم دید که چه می شود. همچنین گابی، اولمو و فرمین 
هم آماده و در دسترس هستند و به احتمال زیاد از روی 
نیمکت بازی را آغاز خواهند کرد. وی همچنین درباره اینکه 
در بازی یکشنبه از پنیا استفاده خواهد کرد یا اینکه شزنی، 
اظهار داشت: دلیلی ندارد که برای بازی فردا تغییری درون 
کی پنیا در ترکیب اصلی خواهد  دروازه مان ایجاد کنیم و اینیا
بود. برنامه ما این است که در بازی چهارشنبه با بایرن مونیخ 
در لیگ قهرمانان اروپا هم از او استفاده کنیم. من اما از شزنی 
هم خیلی راضی هستم. سرمربی بارسا که با سرمربی پیشین 
کاتالان ها همسایه است و روز گذشته هم ملاقاتی با یکدیگر 
داشته اند، در تمجید از او خاطرنشان کرد: وقتی که سرمربی 
تیم ملی آلمان بودم، رابطه خوبی با ژاوی داشتم. حالا شرایط 
متفاوت است و برای دیدار با او کمی منتظر ماندم. از مراسمی 
که باشگاه بارسلونا برای خداحافظی اینیستا تدارک دیده 
بود، استفاده کردم و در آنجا از ژاوی خواستم تا یک قهوه با 
هم بنوشیم. فلیک همچنین درباره ستاره اسپانیایی تیمش 

گفت: دلافوئنته کار درستی کرد که یامال 
اردوی تیم ملی فوتبال اسپانیا  از  را 
ج کرد. ما باید مراقب او باشیم و  خار
گر نیاز به استراحت داشته باشد به او  ا

استراحت خواهیم داد. با یامال 
صحبت کردم و او صد درصد 

آماده است. وی در پایان 
آنسو  کرد:  خاطرنشان 
فاتی این شانس را دارد 
که در ترکیب اصلی بازی 
را آغاز کند. پیشرفت او 
است  بوده  چشمگیر 

اما با توجه به فرم خوب 
رافینیا بازی رسیدن به او 

سخت است. در واقع برای 
هیچ کس آسان نیست که در 

ترکیب اصلی بازی کند. 

فدراسیون  رئیس  مهرعلیزاده  محسن 
بین المللی ورزش های زورخانه ای و کشتی 
پهلوانی، گفت: سازمان بازرسی کل کشور 3 
مرتبه با ارسال نامه به باران چشمه نسبت 
به غیرقانونی بودن ایجاد فدراسیون جهانی 
باستانی و کشتی پهلوانی هشدار داده است. 

   گسترش 
ابتدای نشست  محسن مهرعلیزاده در 
خبری خود که در محل فدراسیون بین المللی 
با  شد،  برگزار  زورخانه ای  ورزش های 
گرامیداشت هفته تربیت بدنی، اظهار کرد: 
در حال حاضر ۸۵ کشور در این رشته فعالیت 
دارند و تشکیلات این رشته را ایجاد کرده اند. 
ورزش های  فدراسیون  نیز  کشورها  برخی 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی را ایجاد کرده اند. 
آموزش های مختلف مثل مرشدی را گذاشتیم 
به صورت  را  اشعار مرشدان  و  که می آیند 
افتخارات  از  این یکی  فارسی می خوانند. 
بین المللی  رئیس فدراسیون  کشور است. 
کرد:  خاطرنشان  زورخانه ای،  ورزش های 
کره جنوبی بودیم. یکی از  کشور  یک  هفته 
تلاش های ما این است که موقعیت این رشته 
و فدراسیون بین المللی را توسعه دهیم که 
ورزش های  بوده ایم.  موفق  خوشبختانه 
زورخانه ای در اتحادیه جهانی هنرهای رزمی 
خیلی مورد استقبال قرار گرفته و به عنوان 
یکی از رشته های این اتحادیه پذیرش شده 
است. بنده نیز به عنوان عضو هیات رئیسه 
در آنجا فعالیت دارم. ۱۲ رشته در این اتحادیه 
در یونسکو ثبت شده که یکی از این رشته ها 
نیز رشته ورزش های زورخانه ای است و بنده 
به عنوان رئیس کمیته رشته های ثبت شده 
در یونسکو در اتحادیه جهانی هنرهای رزمی 

منصوب شده ام.

   کمک مالی 
 IZSF مهرعلیزاده، با اشاره به برنامه های
در سال ۲0۲۵ گفت: وزارت ورزش ۲ سال است 
که از کمک مالی به ما دریغ می کند. این در 
حالیست که ما در برنامه ششم دارای بودجه 
هستیم. به همین دلیل نیز اغلب دوره های 
آموزشی یا مسابقات را به شکل آنلاین برگزار 
کردیم تا لطمه ای به این رشته وارد نشود. 
در سال ۲0۲۵ حداقل 3 یا ۴ رویداد داریم. 
یک رویداد آسیایی در هند برگزار می شود 
کشور در آن شرکت می کنند.  و حدود ۲۴ 
یک رویداد اروپایی داریم که قرار است در 
آلمان برگزار شود اما به دلیل مشکلات صدور 
ویزا قرار است میزبان تغییر کند. همچنین 
جام جهانی و قهرمانی جهان نیز قرار است به 
صورت یکجا برگزار شود. همچنین دوره های 
متعدد آموزشی در ترکیه، ایران و به احتمال 

زیاد در عمان برگزار خواهد شد. 

   فدراسیون دیگر 
رئیس فدراسیون بین المللی ورزش های 
یک  ایجاد  درباره  ادامه  در  زورخانه ای، 
فدراسیون جهانی دیگر توسط فدراسیون 
ملی  فدراسیون  گفت:  زورخانه ای،  ملی 
وظیفه توسعه این رشته در داخل کشور را 
دارد. به نظر من کار اشتباهی صورت دادند 
و آمدند بدون هیچ دلیلی اساسنامه یک 
تشکیلاتی را در زمان وزیر سابق نوشتند 
و افرادی را دعوت کردند. در ۲ یا 3 نوبت 
که پول  کردند  نزدیک به ۴0 نفر را دعوت 
بلیتط و هتل هر کدام که میلیاردها تومان 
می شود را پرداخت کردند. ما بارها اخطار 
و  نکرد  توجهی  سابق  وزیر  اما  دادیم، 
فدراسیون ملی به خطا این کار را انجام داد. 

   سازمان بازرسی 
وی افزود: ما به سازمان بازرسی اعلام 
کردیم که ورود کرد و حتی به امضای شخص 
با  که  شد  نوشته  بازرسی  سازمان  رئیس 
توجه به اینکه IZSF در دنیا شناخته شده 
چرا این کار انجام شده است. یکی دو مرتبه 
نیز رئیس فدراسیون را خواستند که توضیح 
دهد و حتی 3 هفته پیش سازمان بازرسی 
اعلام کرد که کار فدراسیون ملی اشتباه بوده 
کار را به صورت جدی دنبال  است و این 
می کند. در نامه سازمان بازرسی نیز آمده 
این کار باعث می شود کشورهای دیگر هوس 
کافیست  انجام دهند.  کار موازی  کنند و 
برخی کشورهای همسایه که مدعی هستند، 
این کار را نیز انجام دهند. اساسنامه ما در 
ثبت  بین المللی  نهادهای  در  و  سوییس 
شده است. اینکه ۲0 میلیارد تومان از طرف 
فدراسیون ملی برای 3 برنامه غیر ضروری 
هزینه شده است جای سوال دارد. این ها تازه 
یادشان افتاده این ورزش را بین المللی کنند 
در حالیکه ما سال هاست این کار را کرده ایم.
مقام معظم رهبری درباره ایجاد فدراسین 
و  بین المللی سال ها پیش دستور دادند 
کشور نیز عضو فدراسیون بین المللی   ۸۵
کان دنبال  هستند اما فدراسیون ملی کما

این موضوع است. 

   صحبت در مورد اختلافات 
مهرعلیزاده درباره اینکه آیا با دنیا مالی 
درباره اختلافات پیش آمده صحبت کرده 
گفتند  کرد: بله.  است یا خیر خاطرنشان 
باید بر اساس تفاهم پیش بروید و هر کس 
کار خود را پیش ببرد. ایشان زمانی خزانه دار 
کار خود را  کس  گفتند هر  اینجا بودند و 

با  باید پیش ببرد. اینکه در عمل چقدر 
مقاومت های مخرب فدراسیون ملی مواجه 
باشد یا نه را نمی دانیم. وی در پاسخ به این 
سوال که آیا بابت بودجه با وزیر جدید ورزش 
و جوانان صحبت کرده است یا خیر گفت: 
با وزیر ورزش دیدار داشتم و ایشان نامه را 
به مالی ارجاع دادند و صحبت کردند. قول 
دادند هر طور شده تا پایان ماه مشکل ما 
گفتند  را حل می کنند. آقای برنا فیروزی 
نگران نباشید هر طور شده تا پایان ماه 
مبلغی را به شما اختصاص می دهیم. از آن 
طرف سازمان بازرسی نیز از وزارت ورزش 
کنند.  پرداخت  را  ما  مطالبات  خواسته 
۱00 میلیارد تومان  ۲ سال مبلغ  ما برای 
آقای  هستیم.  طلبه کار  ورزش  وزارت  از 
فیروزی نیز گفتند مبلغ ۱300 میلیارد تومان 
با  شد  قرار  و  بدهکاریم  فدراسیون ها  به 
سازمان برنامه بودجه برای تامین بودجه ما 
صحبت کنند تا از منابع وزارت ورزش غیر از 
منبع کمک به فدراسیون ها پرداخت شود. 
از وزیر محترم ورزش می خواهم بیش از 
این اجازه ندهند فدراسیون بین المللی با 
مشکل مالی به کار ادامه دهد چرا که باعث 
جهان  در  رشته  این  موقعیت  بر  خدشه 
می شود. وی در پایان گفت: نزدیک یک 
هزار زورخانه در کشور داریم که فقط صد تای 
آن ها با منابع مالی خودشان کار می کنند و 
صد تای دیگر نیمه جان هستند اما باقی 
زورخانه ها بسته شده اند و یا تبدیل به کافی 
شاپ و قهوه خانه شده اند. فدراسیون ملی 
باید بودجه ای که می گیرد را صرف توسعه 
کند، نه اینکه  کشور  این رشته در داخل 
جزو  که  کند  کاری  صرف  را  خود  بودجه 

وظایفشان نیست. 

تغییر نسل باید با سرعت اتفاق بیفتد 

تیم ملی برابر قطر به برد دلچسبی رسید. فکر می کنم این 
نتیجه، نتیجه بسیار خوشایندی بود و تیم ملی ضمن ارائه یک 
بازی با کیفیت موفق شد پیروزی شیرین و دلچسبی را به دست 
آورد. نمایش ایران در نیمه اول زیاد باب میل ما نبود، اما در نیمه 
دوم تیم با یک ذهنیت بهتر و شرایط مساعدتر توپ و میدان را 
گر کمی  در اختیار گرفت و در شبی که ۴ بار دروازه قطر را باز کرد، ا
خوش شانس بودیم، پیروزی پرگل تری را به حریفان تحمیل 
می کردیم. در نیمه اول شرایط به گونه ای رقم خورد که تیم ما 
اصل فشردگی در زمین را کمتر رعایت کرد و در طول این نیمه 
خوب جمع نمی شدیم و این موضوع باعث شد در ۴۵ دقیقه 
اول فضای زیادی را به حریف بدهیم که آزادانه در زمین کار کنند 
و شعاع حرکتی زیادی داشتند، موضوعی که در گلی که ما در نیمه 
اول دریافت کردیم کاملا مشهود بود، اما در نیمه دوم فشردگی 
ما بیشتر شد و فضایی را که نیمه اول در اختیار حریف گذاشته 
بودیم در نیمه دوم از آنها گرفتیم و این موضوع به ما کمک کرد ۴ 
گر کمی  گل بزنیم و همان طور که در لابه لای صحبت هایم گفتم ا
دقت و شانس مان بیشتر بود می توانستیم تعداد گل های مان 
در این دیدار را بیشتر کنیم. در مورد اینکه بحث حس انتقام از 
قطر چقدر در برد بی حرف و حدیث ما برابر قطر تاثیرگذار بود، 
باید گفت به هرحال این مساله در این پیروزی بی تاثبر نبود. 
ما مردمانی احساساتی هستیم ولی فکر می کنم این حس در 
نیمه اول جواب نداد، اما در نیمه دوم توانستیم از این مساله 
برای کامبک برابر قطر بهره ببریم و توانستیم ثابت کنیم از قطر 
بهتر هستیم. البته ممکن بود این حس در بعضی جا ها به ما 
ضربه بزند. مثلا در صحنه ای که مهدی قایدی روی بازیکن قطر 
مرتکب خطا شد، این حس ممکن بود به ضرر ما تمام شود. به 
هرحال ما کشوری هستیم که از نظر نیروی انسانی از پتانسیل 
بالایی برخوردار هستیم که نیاز به این دارد که این پتانسیل 
بارور شود. به طور قطع ما جوانانی داریم که با میدان دیدن و بها 
دادن به آنها می توانیم امیدوار باشیم نسل جدید و پویایی به 
فوتبال مان تزریق شود. من همیشه حامی تیم ملی و بازیکنان و 
کادرفنی اش هستم، اما از یک جایی به بعد، برخی بازیکنان باید 
از تیم ملی کنار بروند و جا و فضا را برای نیرو های جدید باز کنند. 
در این مسیر من انتقادی را به امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی 
تیم ملی وارد نمی دانم بلکه خود این بازیکنان هستند که با درک و 
گاهی از شرایط باید از تیم ملی خداحافظی کرده و جای خود را به  آ
نیرو های جوان بدهند. به اعتقاد من این تغییر نسل به خصوص 

برای بازیکنان بالای 30 و 3۵ سال باید با سرعت اتفاق بیفتد. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

مهرعلیزاده: ۱۰۰ میلیارد از وزارت ورزش طلبکاریم 


